GLOBAL DIRECT CONSUMER PRODUCTS PAYMENT REQUISITION	GROUP LIMITED Due Date:	under how 2024 projection
Payee: CCC	() by cash () by T/T (X) by cheque Cheque:
	Request for Bank To	elex (Yes/No)
Description/Purpose Electric Cighter For Pot Tes (RMB3, too / 09 = HD) 3,888.89	ting)	Currency Amount-
Charge to Books Payment message requested for T/T Remittance:-	Amount	7 Change Rate: 09 RNB3, 500 /09 = HLD3, 888. 8
Requested by:	Approve	Total: RMB 3,100
Date:	Date:	18-10-24

. •



QUOTATION (报价单)

To: 寰宇商品有限公司	From: 深圳市华商检测技术有限公司		
Attn: Ron Chiang	Attn: 余源鹏		
Tel:58022679	Tel: 13244700087		
E-mail:	E-mail: 3353003588@qq.com		
Address:	Quotation No:CTC20241017-045		

Dear Valued Customer:

Thank you very much for your interest in our testing services. I am pleased to quote the following service for your perusal:

您好!感谢贵司对我们测试服务的支持与关照。根据您提供的产品信息 , 我们做出如下建议和估价:

Product/ Mode I No	Apply for/Standard	Lead-time 测试时间	CTC Unit	Quantity 数量	CTC Test fee CTC 合 计费用	
产品名/型号名	申请项目/测试标准		CTC 单价			
电子打火机	DOE能效	2 - 3周	3500	/	3500.00	<u>γ</u> -
总计 (3%专票) RMB: 3605.00 RMB 大写: 叁冊站薛泰伍 圆整						



Details in quotation 报价说明:

The above charges do not include any re-testing, modification fee and express samples fee.

上述报价不包含产品的整改,重测试费用和样品快递费用。

After receiving testing samples, documents and 100 % deposit, the project will be started. The final report will be issued after receiving the balance.

项目自收到贵方测试样板 , 全部资料及 100 %的首付款后开始。在全部尾款支付后发放正式报告。 Please be advised that the down payment is non-refundable, if the project is terminated due to the client and the test and report fee must be charged as it occurred, If the customer does not settle the settlement normally, our company has the right to ask the customer to collect and pay through legal channels (such as appeal, lawyer's letter of collection and other legal channels to claim the customer to collect), and all the collection fees arising therefrom will also be borne by the customer.

如由于客户方的原因导致项目中止,则项目开始前支付的预付款不予退还,并且实际发生的测试和报告费用必须结清,如客户不正常结清,我司有权采取合法途径问客户催收并支付(如上诉、律师函催收等合法途径主张客户收取),并且由此产生的一切催收费用也将由客户方自行承担。 If the real test sample varies from the specification provided in advance, the test fee will be charged as they occur.

如果提供的测试样品与原来报价时提供的资料不符 , 增加的测试费将按实收取。 If our company encounters force majeure and other factors, the test window is tight, the number of open queues is too small, the opening and closing are delayed, the national review and issuance cycle is delayed, etc., the cycle needs to be delayed normally.

This quotation is valid for 30 days, and the quotation fee will be funds received by us.

本报价单自本日起 30 天内有效 , 所报金额为我司实收金额。

本报价合同一式贰份, 甲乙双方各执一份, 电子档和扫描件具有同等法律效应。 This quotation contract is made in two copies, and each party holds one copy. The electronic file and the scanned copy have the same legal effect.

Application flow 申请认证流程:

(1) Signing this quotation, filling in the application form, submitting the technical information & the samples and deposit.

委托方回签此报价单, 填写申请表, 寄送样品和产品资料, 并支付首付款。

(2) We'll arrange the pre-test and check the submitted information. However, if there are failure points, we'll inform the applicant to modify the products and re-submit revised samples & proper information in time

我司安排预测试并核对资料,如有不符合项目,及时通知申请方改板并重新送样和提供合格的资料; (3) We'll arrange the retests, passing all formal tests and issuing the certification after receiving all payment.

我司安排重新测试,正式测试通过,委托方结清尾款,取得证书。

Documents & samples required 资料&样品要求:

Application form/申请表;

Circuit diagram, PCB layout, English Instruction manual, Copy of component Certificate, Parts list and any other relevant documents etc.

线路图 , 线路布置图 , 英文说明书 , 零部件证书复印件 , 零部件清单及其它相关文件等;

Centre testing Commodity CO.,LTD

深圳市华商检测技术有限公司 第 2 页 共 3 页

Add: 150 guangming street, cuihu community, guangming street, guangming district, shenzhen

地址:深圳市光明区光明街道翠湖社区光明大街150号

Tel: 18682229296 Http://www.ctc-labs.com

E-mail: ctc_lab@163.com



Payment accounts:

Please give us the transfer documents by fax or email, after marking the remittance.

请支付款项后,将付款底单以传真或 email 的形式回传给我们。

对公付款账户信息	:	
公司名称	深圳市华商检测技术有限公司	
账号	7679 7219 9441	
开户银行名称	中国银行深圳翠竹北路支行	

We assure you of our best services at all times. Please sign and return ifyou accept this quotation. 我们竭诚为您提供最好的服务 ,若您接受此报价 ,请签字并回传给我们。

Centre testing Commodity
Signature with Stamp

Confirmed and Accepted By: Signature with Stamp

Name:Ron Chiang Date: 2024-10-17

Name: 余源鹏 Date: 2024-10-17

E-mail: ctc lab@163.com

Ron Chiang

寄件者:

Bobby Kroub <bobbyk@bestbrands.com>

寄件日期:

2024年10月17日星期四 2:26

收件者:

Ron; Connie; Jesenia Sanchez

副本: 主旨: bkup@globaldirectcpg.com RE: 01619497: Best Brands Consumer Products ARHL1117665: UL - Labeled Claim(s)

Substantiation Req [ref:!00DF007e3i.!500PK0HFTPi:ref]

Hi Ron, Noted.



@Jesenia Sanchez please set a reminder.

Best Regards,

Bobby Kroub

Best Brands Consumer Products, Inc.



Phone: (646)432-4356 Mobile: (646)-338-1246 Fax: (212)684-7630

E-mail: bobbyk@bestbrands.com Wechat: Bobbyhmexpress Skype: Bobbyhmexpress

From: Ron Chiang < ronc@globaldirectcpg.com > Sent: Wednesday, October 16, 2024 5:03 AM

To: Bobby Kroub <bobbyk@bestbrands.com>; Connie <Conniey@globaldirectcpg.com>

Cc: Jesenia Sanchez <jesenias@BestBrands.com>; bkup@globaldirectcpg.com

Subject: RE: 01619497: Best Brands Consumer Products ARHL1117665: UL - Labeled Claim(s) Substantiation Req

[ref:!00DF007e3i.!500PK0HFTPi:ref]

Hi Bobby



Confirm the TAT for testing is 15-20 days.

Thanks

Ron

From: Bobby Kroub [mailto:bobbyk@bestbrands.com]

Sent: Tuesday, October 15, 2024 11:03 PM

To: Ron; Connie

Cc: Jesenia Sanchez; bkup@globaldirectcpg.com

Subject: RE: 01619497: Best Brands Consumer Products ARHL1117665: UL - Labeled Claim(s) Substantiation Req

[ref:!00DF007e3i.!500PK0HFTPi:ref]

Thanks Ron! What is turn time for the testing?

Weixin Pay 憑證

使用中國銀行儲蓄卡支付

paid by kitman 17-04-2024

500.0

oΝ

上 本 本

杂脑检测~Raymon

公省共高

支付成功,對方已收款

世 查看賬單詳